
Styremøte Øverbøen      torsdag 3.11.2022 

Anders, Eivind, Jo-Andre, Svein, Knut Jonny 

1. Jakten så langt. Lite avskyting så langt 36 dyr. Mest dyr skutt på Åfarnes og Mork. Lite på 

Holmenmdalen og Rydjord/frøyset. 

 

2. Småviltjakt. Justere opp prisene til neste år. Signaler på at våre priser er altfor lave. 

Kan dobles og vel så det uten reaksjoner. 

 

3. Hjemmeside. Vi går for tilbudet vi fikk fra Cateno as i Ålesund. Kr 8000 pluss kr 199 i månedlig 

leie/support. Tar en avsjekk på litt detaljer. Når det er på plass oppretter vi en 

arbeidsgruppe. 

 

4. Regnskapsføring. Jan Einar Villa har sagt ja til å ta på seg føringen. Vi bare leverer bilag så 

fikser han resten. Han vil også føre det for 2 år tilbake. Eivind sørger for å levere bilag til Jan 

Einar Villa snarest. 

 

5. Kjøp av båt. Opprette Spleis for å hjelpe til med finansieringen. Knut Jonny sjekker med Roy 

Inge om hvilken alubåt vi bør gå for. Jo-Andre oppretter Spleis med info om båten og prisen.  

 


